
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 27 november 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Arno, Carolyne, Denis, Dries, Fanne (tot 21.45u), Jari,
Lise, Mariska, Nele (vanaf 21.25u), Quentin (vanaf 21.59u), Sander (weg vanaf 21.45u tot
22.16u) , Siebe (vanaf 21.31u), Simme (vanaf 21.25u tot 21.57u), Tine (vanaf 21.13u)

Verontschuldigd: Karim, Lien, Lisa, Yanice

Afwezig: Andreas, Arne Van Den Kerchove

Waarnemer: Gitte (vanaf 21.53u), Raf, Samuel, Thibault, Wieter (vanaf 21.16u)

De vergadering wordt geopend om 21.07u.

Goedkeuring Agenda

Het puntje update textiel wordt geschrapt. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken Ja
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Mee bezig
Bellen voor veggierooster Alexander en Lisa Nee

•De TAP-kaarten zijn in orde voor wiskunde, er wordt nog gemaild voor u-nummers. Voor fysica en informatica
wordt nog rondgegaan. Ze gaan dan ook meteen noteren wie er naar het kerstfeestje komt.

Raden

LOKO AV

•Het subsidiereglement is verder uitgewerkt: als mensen toch niet voldoende kunnen bewijzen dat ze aan
de regels voor de activiteit hebben voldaan, moeten ze het geld terugstorten. Zolang het geld niet is
teruggestort, kunnen ze geen aanspraak maken op nieuwe subsidies.

International WV

•De Think abroad month werd vorig jaar enkel door LOKO georganiseerd, maar dit jaar willen ze dat de
kringen helpen. Ze willen o.a. een LAN-party organiseren. Wij hebben al een LAN-party op 9 maart, dus
dan kunnen ze daar extra reclame voor maken. LOKO kan misschien helpen met het regelen van een grotere
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zaal, aangezien er dan meer mensen zullen komen. We kunnen dan ook projectsubsidies aanvragen (gaat in
principe trouwens voor elke LAN).

•Op de International calendar mogen ook activiteiten van kringen komen, indien Nederlands spreken niet
vereist is. We vinden het niet echt de moeite om er activiteiten van ons, bv. winabars, op te zetten.

•De international week is goed verlopen. Tijl heeft nog een rode kan van Wina, die moet teruggebracht
worden.

Sport WV

• Als je bij de IFB twee keer forfait geeft moet je een boete van 20 euro betalen

• Er is een presentatie geweest over projectsubsidies. Ze hopen dat de studentenmarathon dit jaar door enkele
kringen wordt georganiseerd. Sport moet intern beslissen of Wina hieraan mee wil doen, want zij zullen het
vooral moeten dragen.

• Er is gevraagd wie er een obstakel wil zetten op Survival of the Student. Dit zal op de volgende Scientica
AKV besproken worden.

Studentenbeleid WV

• Er komt een campagne over seksueel grensoverschrijdend gedrag bij studenten in hun leef- en uitgangsmilieu,
met als naam ‘You can’t touch this’. Er zullen livevoorbeelden op facebook en op straat in scène worden
gezet, er worden stickers uitgedeeld, er komt een panelgesprek en er wordt aan de fakbars gevraagd om
cocktails in thema te doen (bv. sex met toestemming on the beach).

•Het vandalisme in fakbars is besproken. Schachten van Pauscollege hebben in heel wat fakbars dingen
afgebroken. LOKO gaat mee een signaal uitsturen en erbij zitten voor de besprekingen van de sancties.
Sommige kringen hebben al een formele klacht ingediend. LOKO wil ook helpen door richtlijnen op te
stellen voor het aanpakken van zulke situaties.

• Bij het verhuur van koten worden 12-maandencontracten minder populair. Er is meer leegstand, maar dat
is niet persé negatief, want zo wordt er meer gerenoveerd en kunnen internationals en Erasmusstudenten
die het tweede semester komen ook nog een kot vinden. Verder willen ze het huren van lokalen ook gratis
maken voor vrije verenigingen.

• In het meerjarenplan voor de studentenvoorzieningen worden elk jaar 4 strategische doelen bepaald. Als wij
een bepaalde visie hebben over de budgettering is het belangrijk die te laten horen.

•Het student career center wil een beter zicht krijgen op welke kringen jobbeurzen organiseren. Het is niet
hun bedoeling om te concurreren maar om aan te vullen en richtingsoverschrijdend te zijn.

Stura

• In het onderwijs- en examenreglement staat vanaf nu dat studenten steeds naar het toilet mogen gaan tijdens
een examen.

• Er is gezegd dat het identiteitsportfolio is goedgekeurd op de vorige vergadering. Er was toen staking van
stemmen, maar wel met meerderheid voor-stemmen. We zullen een mail sturen naar Marie dat we hier niet
mee akkoord zijn of we halen het aan bij het goedkeuren van het verslag.
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Presesoverleg

•De faculteit is stap voor stap de website aan het vernieuwen en wil de mening van de studenten horen. Brent
zal laten weten wanneer er updates zijn, zodat we er dan eens naar kunnen kijken.

•De kelder van het gele huis zal in de loop van het tweede semester vrij komen. Het contract voor onze huidige
kelder loopt nog tot het einde van dit academiejaar, dus is het best om tijdens de zomer te verhuizen. De
huurprijs zal sowieso lager zijn.

•We gaan toch geen kringruimte krijgen in het Quadrivium. In plaats daarvan gaan we in de G-blok nieuwe
kringruimte krijgen. Er gaat namelijk een nieuw biologiegebouw komen, zodat veel lokalen van de G leeg
komen te staan. Ze zullen nog gerenoveerd worden en wij zullen daarvoor met de architect samenzitten. Wij
kunnen de kringruimte dan indelen hoe wij het willen en zullen niet moeten delen met de andere kringen.
Er is ook mogelijkheid tot een vergaderruimte en een ruimte voor tussen de lessen door. Volgend semester
wordt er samengezeten met de huidige en nieuwe ploeg en wordt er besproken wat we van de kringruimte
verwachten.

•De decaan heeft gevraagd nog eens na te denken over activiteiten samen met de alumni. De werkgroep
alumni gaat nog eens samenzitten om te kijken voor welke komende activiteiten we alumni kunnen uitnodigen
en evt. sponsering daarvoor te vragen. Er is nog steeds het probleem dat er weinig jonge mensen in de
alumniwerking zitten.

•De planning van 200 jaar faculteit is herzien. Op 6 maart zal de opening van het feestelijke jaar plaatsvinden.
De themadag zal op 30 maart zijn en zal niet lesvrij worden gemaakt, aangezien er maar beperkte plaatsen
zullen zijn. Er zullen lezingen gehouden worden, er zal eten en drinken voorzien worden en op het einde van
de avond zal er een theatervoorstelling komen. Op 31 maart zullen er twee uren lesvrij gemaakt worden voor
een academische zitting, waar ook de eredoctoraten zullen worden uitgereikt. Op 10 oktober zal er ook een
academische zitting met een lezing georganiseerd worden. Op 20 mei is het de opendeurdag, wat een groot
feest moet worden met veel randanimatie. Op 29 maart zal er in de Kulak een publieke lezing georganiseerd
worden, die gestreamd zal worden. Bij genoeg animo zal er een bus worden ingelegd. 16 sebtember is er
dan het personeelsfeest, waar ook de stuvers (van dit academiejaar) op uitgenodigd zullen worden.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Hamburgereetstand

Er zijn 288 hamburgers verkocht. Bij de opbouw zijn er enkele dingen vergeten in de kelder en er was een fles
ketchup te weinig. De activiteit heeft 50 euro positief gedraaid, mede doordat er nog steeds bicky’s waren van de
24 urenloop.

Linedance

Er waren 10 mensen, waaronder veel eerstejaars. Het was heel tof. De activiteit heeft 1.70 euro positief gedraaid.

Make-Wina-great-againbar

De bar-PC was verdwenen en de vaste PC werkte niet, dus is de laptop van Melissa gebruikt. Daar stond geen
muziek op en de wifi werkte niet goed, dus is er uiteindelijk nog veel muziek via USB-sticks naar de bar gebracht.
De desktop moet eens nagekeken worden, zodat we die in het vervolg als reserve kunnen gebruiken. De cocktail
was op tijd op en de opkuis was in orde. De activiteit heeft 32 euro negatief gedraaid.
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American football

De activiteit is niet doorgegaan wegens slecht weer en weinig animo. Er waren niet op tijd mensen uitgenodigd
voor het facebookevenement. Bij deze nogmaals een herinnering dat Media geen mensen meer uitnodigt voor
evenementen, dat moet je zelf doen.

Americantus

Er is een vat extra gedronken, wat ervoor zorgt dat de cantus 63 euro negatief heeft gedraaid. Dat wordt
gecompenseerd met de vorige cantussen. De cantus was iets rumoeriger dan anders en er waren wat externen.

Fakbartocht

De tocht is gestart in ’t Elixir, waar het Duvelnight was en bijgevolg erg druk was. Daardoor was er niet zo veel
sfeer in de andere fakbars. Er waren 38 personen, die allemaal een pintje aan 1.20 euro hebben gekregen. In het
vervolg moeten gratis pintjes gewoon in de eerste fakbar worden uitgedeeld voor iedereen die er op dat moment
is en niet voor laatkomers, best ook ergens waar er pintjes aan 1 euro zijn. Het is ook de bedoeling dat er een
bonnetje voor wordt gevraagd en het overgebleven geld direct terug aan Beheer bezorgd wordt na afloop.

Kelderverkoop

Er zijn heel wat pareltjes verkocht, in totaal voor 55 euro meer dan inbegroot. Er is niet veel eten meer over dat
gaat vervallen. Wel een belangrijke tip: eten waarvan de verpakking al geopend is moet niet meer in de etenskast
geplaatst worden: geef het aan iemand, neem het zelf mee of geef het aan de gang.

Kaas- en bierproeverij

Er waren 10-15 personen aanwezig. Later kwam er van enkele mensen de commentaar dat het leuker zou zijn als
grotere activiteit, met evt. een specialist die uitleg komt geven. Het was vervelend dat barteam moest opbouwen
tijdens de activiteit, want de opbouw van de zware-bierenbar duurt sowieso al lang. Samuel stond alleen achter de
bar om het bier te verkopen, maar een tweede man zou handig geweest zijn. De activiteit heeft 15 euro positief
gedraaid. Er is nog wat onduidelijkheid over de bonnetjes, want er waren twee bonnetjes voor de kaas. Alexander
checkt nog eens of hij ze beide ontvangen heeft.

Zware-bierenbar

Er is weinig gedronken. Alma heeft wat verkeerd bier geleverd (foute aantallen, verkeerde soorten). Ze nemen
wel alles wat we niet verkocht kregen terug. De opkuis was in orde voor Alma. De bar draait voorlopig 136
euro negatief, maar dat komt nog door het overschot van bier. De komende bars zullen die bieren terug worden
meegenomen en zal er genoteerd worden wat daarvan verkocht is.

Lezing

De lezing was heel interessant. Er was veel volk en de prof zelf is op de receptie nog lang blijven praten. De
afwas moet nog gedaan worden. Er zijn veel dingen aangekocht, omdat er binnenkort nog een lezing is waar de
overschotten naar doorgeschoven kunnen worden. Door de subsidies hebben we 50 euro extra en heeft de activiteit
12 euro boven begroting gedraaid.

Ouderdag

De meeste ouders vonden het leuk, maar sommige vonden het wel jammer dat er een uur tussen het eten in de
Alma en de cantus was. De meesten vonden het ook jammer dat de rondleiding er pas was toen alles al donker
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en koud was, dus die kan over twee jaar best voor de lessen. De lezingen waren goed, maar wel jammer dat Vaes
opnieuw de lezing gaf die hij al eens voor Wina heeft gegeven.

Activiteiten in de nabije toekomst

Open mic

De bar gaat twee uur vroeger open, maar dat moet nog aan Alma gezegd worden. Simme heeft gevraagd aan VTK
of er nog andere instrumenten, zoals een drumstel, zullen zijn, maar hij heeft nog geen antwoord. De begroting
komt er sebiet nog aan.

Top-100-bar

Er zijn nu 57 stemmen uitgebracht. De cocktail die uit de stemming kwam is vodka rodeo (zal aan 80 cent
verkocht worden). Arno gaat tappen met Samuel en hopelijk Appie.

LAN-party

De begroting is al doorgestuurd. Wieter zit maandag nog eens samen met VTK. Wieter gaat de switches huren
en VTK gaat de zaal regelen (het zal waarschijnlijk in het theokot zijn). De afbraakshift staat nu op 8 personen,
maar dat kan best met wat minder.

Problemsolving

Normaal gezien komt alles in orde. Art organiseert en Bart volgt op, maar in de praktijk helpt Stijn Cambie ook
veel. De begroting is nog niet gemaakt, maar er zullen gewoon chips en nootjes zijn en drank aan inkoopprijzen.

Sint

Er zijn al veel roddels binnengekomen. Voor elk jaar en richting is er naar een prof gemaild om te vragen of de
sint in die les mag langskomen. Voorlopig heeft er maar een geantwoord. Er komen nog shiften voor het spelen
van sinterklaas/zwarte piet online. In de begroting zit een gratis vat.

Goulasheetstand

Het wordt goulash met rijst. De dag ervoor zal alles gekookt worden, zodat het de dag zelf kan worden opgewarmd:
de goulash op een vuurtje en de rijst in de microgolf. Er moeten dan zeker op tijd kookshiften worden aangemaakt.
De prijs van het vleesgaat misschien nog verhogen voor het wordt aangekocht, dus dat moet nog eens worden
gecheckt vlak voor het besteld wordt.

Wittebaardencantus

Komt in orde.

Wina@Arenbergorkest

Anthe regelt dat. Het is de bedoeling dat de mensen naar de gang komen en daar betalen. Als we dan een korting
kunnen geven door subsidies, betalen we de aanwezigen terug op het concert zelf. Er zit een lijst in de gangkassa:
het kost 4 euro met cultuurkaart, 5 euro zonder.
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Sintbar

Arno draait die met Samuel en Robin. De begroting is een standaardbegroting, want er wordt enkel een gratis
vat gegeven. Er moet nog gedacht worden aan een binnenkomstnummer voor de sint, bv. ain’t no party like an
alcoholic party.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

Als de kaarten klaar zijn kunnen ze vanaf volgende week verkocht worden. Er wordt nog een aparte mail naar de
tappers gestuurd.

Cultuurreis

Het verblijf is gereserveerd en de vliegtickets zijn geregeld. Tine gaat de datums nog doorgeven. Er komt nog een
precultuurreisvergadering in de living op het moment dat de meeste mensen kunnen.

Nieuwe codices

De codices zijn momenteel zo goed als op. Wanneer je die bestelt bij KVHV kan dat lang duren, dus gebeurt
het best dit jaar al, zodat we volgend jaar niet zonder komen te zitten. We moeten dan wel even nagaan of ze
momenteel niet aan een nieuwe versie aan het werken zijn, die we dan opnieuw mislopen. Volgens Belmans zou
dat niet het geval zijn. Wij bestellen de codices en mailen dan naar beheerraad om te vragen of zij ze tijdelijk
willen betalen.

Varia

• Aiko: ‘Stuur jullie begrotingen a.u.b. op tijd door, in het algemeen is dat op woensdag voor de PV waar
de activiteit besproken zal worden. Er heeft daarstraks een vader uit Duitsland naar de gang gebeld om te
vragen of hij een kot kon regelen voor zijn zoon. Het moest 15 m2 zijn, er was een bepaald budget en er
mochten geen meisjes op de gang zitten. Ik heb hem dan maar doorverwezen naar de Waag.’

•Wieter: ‘Ik had geen geld voor een bak, sorry.’ - Er is blijkbaar het idee om nog te wachten tot nog 3
mensen muilen en dan samen een vat te geven.

• Arne J: ‘Aaron en ik gaan dat niet doen en gewoon volgende PV een bak geven.’

•Nele: ‘Mijn zus vond de ouderdagcantus veel beter dan de familiecantus van Crimen, maar wel iets minder
leuk omdat meerdere mensen dachten dat ze mijn mama was.’

• Arno: ‘Lexi, de deadline van QFT is toch 1 december, hé? Tijl wil mij niet geloven.’

• Aderik: ‘Op de zware-bierenbar vroeg ik aan Sergey om het alcoholpercentage van alle zware bieren op te
schrijven. Op een van de bieren stond op de achterkant 8-12 ‘graden’, dus dat had hij opgeschreven, maar
dat was de bewaartemperatuur.’

•Tine: ‘Ik vond de ouderdagcantus geslaagd.’ - Jari: ‘Ik en mijn familie ook.’

•Dries: ‘RIP mijn Le↵e Royale glas.’

•Quentin: ‘Sorry dat ik te laat was, ik had mij van uur vergist.’
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• Aiko: ‘Iemand van de gang die weet of iemand nog voor de massacantus moet betalen? Er ontbreekt 14
euro in de kassa, maar er zit dan weer 14 euro te veel in de ouderdagkassa, omdat Tijl niet op voorhand was
ingeschreven.’ - Arno: ‘Waarom was het eten zo duur in de Alma?’ - ‘We vroegen om eten en dat was de
prijs.’

• Sander: ‘Ik had drie schuintamboers verdeeld zodat er geen awkward momentjes zouden komen. Ineens
zongen die papa’s ‘mijn moeder is de grootste hoer van Spanje’, want dat stond blijkbaar zo in de blauwe
boekjes.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
TAP-kaarten en -posters aangeduide personen 11/12/2016
bellen en halen veggierooster Lisa en Alexander 11/12/2016
Bash doop opruimen Dopers 11/12/2016
Oude desktop bar nakijken Webteam 11/12/2016
Cantuskan terugbezorgen Tijl 11/12/2016

De vergadering wordt gesloten om 22.17u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 11 december 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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